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استاندار کرمانشاه:
اقشار ضعیف در اولویت توزیع 

گوشت دولتی هستند

ســپهرغرب، گروه خبر: استاندار کرمانشاه گفت: 
اقشار ضعیف جامعه در اولویت توزیع گوشت با نرخ 

دولتی هستند.
هوشــنگ بازوند در نشست ســتاد تنظیم بازار استان، 
اظهار کــرد: در زمینه عرضه گوشــت با نــرخ دولتی باید 
به گونــه ای مدیریــت کنیم که کرامت مــردم در صف های 

طولانی آسیب نبیند.
وی افزود: تصاویر این صف ها به شــکل مداوم در قالب 

برنامه جنگ روانی از شبکه های معاند پخش می شود.
اســتاندار کرمانشــاه با تأکید بر لزوم حمایت از اقشــار 
ضعیــف جامعه در شــرایط کنونی، گفــت: مددجویان زیر 
پوشــش کمیته امداد و بهزیستی از قشر آسیب پذیر جامعه 
هســتند که دولت به شکلی ویژه آن ها را مورد حمایت قرار 

داده تا در شرایط فعلی دچار مشکل نشوند.
وی تصریح کرد: مجموعه کمیته امداد و بهزیســتی باید 
امکانات لازم برای توزیع مناسب سهمیه گوشت قرمز و مرغ 

دولتی را میان مددجویان زیر پوشش فراهم کنند.
بازونــد بیان کرد: همچنین باید گوشــت قرمز و مرغ با 
نرخ دولتــی در اختیار تعاونی هــای کارگری مجموعه های 
مختلف مانند آموزش وپرورش، کارخانه ها، شهرداری و دیگر 
مجموعه هــای زحمت کش قرار گیرد تا میــان اعضا توزیع 

کنند.
وی اضافه کرد: با توزیع مناسب این اقلام ضروری میان 
اقشــار ضعیف و زحمت کش، این صف های طولانی برچیده 

خواهد شد و کرامت مردم نیز حفظ می شود.
استاندار کرمانشاه در ادامه با بیان اینکه کشور در شرایط 
تحریم های دشــوار اقتصادی قرار دارد، افزود: هنر این است 
که بتوانیم بر این بحــران مدیریت کنیم، البته مدیریت در 

بحران هزینه بسیار سنگینی است.
بازوند خاطرنشــان کرد: ملت بزرگ ایران روز 22 بهمن 
از همــه اقشــار، زن و بچه گرفته تا پیر و جوان، به شــکل 
گســترده در یک هــوای بارانی و برفــی آمدند و چهلمین 
سالگرد پیروزی شکوهمند انقلاب اسلامی را جشن گرفتند، 

پس باید قدردان این ملت بود.

خبــر

از ابتدای سال تاکنون؛
10 واحد راکد صنعتی در کرمانشاه 

به چرخه تولید بازگشت

ســپهرغرب، گروه خبر: معــاون هماهنگی امور 
اقتصادی اســتاندار کرمانشــاه گفت: 10 واحد راکد 
صنعتی در اســتان از ابتدای سال تاکنون به چرخه 

تولید بازگشته اند.
هدایــت حاتمی روز گذشــته در همایــش تجلیل از 
کارآفرینــان برتر اســتان، اظهار کرد: باید بــا همدلی و 
همراهی، ایجاد اشــتغال و پایین آوردن تورم را در استان 

کنیم. دنبال 
وی افزود: با توجه به وجود قشــر آسیب پذیر در جامعه، 
مهم ترین هدف در اســتان ایجاد اشتغال است که باید این 

مهم با جدیت پیگیری شود.
معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتاندار کرمانشــاه با 
نامناسب دانستن فضای کســب وکار در استان، عنوان کرد: 
اگر بخواهیم کارآفرین به ســمت استخدام کارگر برود باید 
این فضا را با برخی بخشودگی ها و کم کردن روندهای اداری 
آماده و در مرحله بعدی، زیرســاخت های قانونی، فیزیکی، 
اقتصادی را ارتقا دهیم و ســرمایه را در همان محل هزینه 

کنیم.
وی اذعان کرد: احیای واحدهای تولیدی بســیار مهم 
است چنانکه از ابتدای ســال تاکنون 10 واحد به چرخه 
تولیــد بازگشــته اند و 11 واحــد نیز در حال بازگشــت 

هستند.
حاتمــی بــا بیــان اینکه از ایــن واحدهــا حمایت 
می شــود، گفت: ما این واحد هــا را تنها نگذاشــته ایم 
چراکه اگر آن ها از چرخه تولید حذف شــوند با مشکل 

می شویم. روبه رو 
معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتاندار کرمانشــاه با 
تأکید بر لزوم جذب سرمایه گذار در استان، خاطرنشان کرد: 
باید از کسانی که قصد ســرمایه گذاری دارند حمایت شود، 
تمامــی بنگاه های کوچک و بزرگ برای ما مهم هســتند و 
سازمان تأمین اجتماعی نیز باید در این زمینه ما را همراهی 

کند.

خبــر سدسیمانیبرمسیرپروژهسیمانخرمآباد
ســپهرغرب، گروه خبــر: پروژه های 
نیمه تمام و کلیدی زیادی در لرستان وجود 
دارد که بیشتر آن ها بلاتکلیف بوده و بعضاً 

خبری از تعیین تکلیف نیست!
یکی از این پروژه ها کارخانه سیمان خرم آباد 
است که مجوز ساخت آن سال 81 صادر و چهار 

سال بعد، عملیات اجرایی آغاز شد.
این کارخانــه، 46 هزار ســهام دار دارد که 
قربانی اختلاف بین بانک عامل )سپه( و مجری 
طرح شــده و ایــن پروژه همچنــان بلاتکلیف 
مانده و بــا اینکه بارها وعده رفع این مشــکل 
داده شده اســت اما خبر خوشی از آن به گوش 

نمی رسد!
با اینکــه برخی تجهیزات، خریداری شــده 
و در محــل ســایت وجود دارد و ســهام داران 
خواســتار مشخص شدن هر چه زودتر وضعیت 
ســرمایه گذاری خود در این پروژه هستند، اما 
زیاد به این خواســته توجهی نمی شود و پروژه 

همچنان همانی است که نباید باشد.
وضعیــت این پروژه صدای همه مســؤولان 
را درآورده و در این مدت اســتانداران مختلف 
لرســتان و نماینــدگان مجلس بــرای تعیین  
تکلیف آن تلاش کرده اما راه به جایی نبرده اند 
و وضعیت همچنان همانی است که نباید باشد!
     نباید همیشه دستگاه های دولتی 

را مقصر بدانیم
جعفر بدری، رئیس کل دادگستری لرستان 
با انتقاد از وضعیت پروژه، گفت: 20 سال قبل در 
خرم آباد، سهام کارخانه سیمان به مردم  واگذار 
شــد اما با اینکه هدف مسؤولان راه اندازی این 
کارخانه بود، متأسفانه تاکنون شاهد اجرا شدن 
آن نبوده ایم و تنهــا مراحل اولیه احداث انجام 
شده که این مشکلات نشان دهنده سوءمدیریت 
سرمایه گذاران است و نباید همیشه دستگاه های 

دولتی را مقصر بدانیم.
     فروش طلا برای سرمایه گذاری!

یکی از سهام داران این کارخانه، عنوان کرد: 
بدون شــک اگر در جای دیگری سرمایه گذاری 
می کردیم الآن سرمایه ما چند برار شده بود، اما 
متأسفانه در پروژه ای سرمایه گذاری کرده ایم که 
نمی دانیم به کجا ختم می شــود و راه برگشتی 

نیز نداریم.
وی ادامه داد: مسؤولان استان مدام از ایجاد 
اشــتغال دم می زنند اما پــروژه ای که می تواند 
در اشــتغال زایی بسیار مؤثر باشــد این گوشه 

خوابیده و تلاشی برای راه اندازی آن نمی شود.
این ســهام دار با بیــان اینکه برخــی از ما 
بــا فروش طــلای زن و بچــه در ایــن پروژه 
سرمایه گذاری کرده ایم، بیان کرد: اما متأسفانه 

تابه حال خیری ندیده ایم.
وی با بیان اینکه وعده های ســرمایه   گذاران 
کارخانه عملی نشده  است، تأکید کرد: نمی دانم 
چرا برخی به همین راحتی با زندگی افراد بازی 
می کنند و امثال بنده باید تاوان این مشــکل را 

بدهیم.
     مشکل همچنان پابرجاست!

اسد عبدالهی، فرماندار خرم آباد در خصوص 
آخرین وضعیــت این پروژه، گفت: متأســفانه 
در ســال های اخیر مشــکل بین سرمایه گذار و 
بانک عامل وجود داشــته و دارد که هنوز رفع 

نشده است.
وی اضافه کرد: این مشــکلی نیســت که به 
وسیله ما حل شود، البته برای حل آن مسؤولان 
استانی بسیار تلاش کرده اند اما بی حاصل بوده 
و نیاز است که طرفین بیش ازپیش و با نیت رفع 

آن تلاش کنند.

ایــن صحبت هــا در حالی مطرح شــده که 
مدیرعامل این کارخانه معتقد است دست های 
پشــت پرده مانع پروژه بوده و نمی خواهند که 

این صنعت پا بگیرد.
     دست های پشــت پرده سدِ راه 

پروژه!
خدری، مدیرعامل کارخانه سیمان خرم آباد 
نیز عنوان کرد: عملیات اجرایی این پروژه سال 
85 به منظور تبدیل شــرکت به ســهامی عام، 
ایجاد اشــتغال، حمایت از تولید ملی و موضوع 

ارزآوری و صادرات آغاز شد.
وی با اشــاره به شــرایط کنونی پروژه ادامه 
داد: با 150 تــا 200 میلیارد تومان، این پروژه 

در مدت 12 تا 18 ماه قابل بهره برداری است.
خــدری در ادامه مدعی شــد: از ســال 86 
تابه حال که با بانک عامل قرارداد داریم به وضوح 
مشــاهده کرده ایم که دست های پشت پرده در 
کار هستند و نمی خواهند این صنعت پا بگیرد!

صحبت های خدری در حالی است که رئیس 
ســازمان صنعــت، معدن و تجارت لرســتان و 
مدیرعامل بانک سپه استان تأکید می کنند که 
سرمایه گذار باید سهم آورده اش را افزایش دهد.
صفی خانی، رئیس ســازمان صنعت، معدن 
و تجارت لرســتان در این خصوص گفت: روند 
راه اندازی کارخانه سیمان خرم آباد طولانی شده 

و ســرمایه گذار باید مجاب شــود سهم خود را 
تأمین و برای ادامه فعالیت ورود کند.

وی ادامه داد: در این صورت بانک عامل نیز 
تســهیلات موردنیاز را تزریق خواهد کرد تا با 
200 میلیارد تومان در مدت یک ســال و نیم، 

قابل بهره برداری شود.
     ســهم آورده بیشتر شود، بانک 

مشکلی ندارد
همچنین عزیزی، مدیرعامل شعب بانک سپه 
لرستان خاطرنشــان کرد: با توجه به مشکلاتی 
که این پروژه دارد و یکی از آن ها افزایش آورده 
حداقل به میزان 34 میلیارد ریال است که اگر 
تأمین شــود، بانک با اهدای تسهیلات و ادامه  

روند کار مشکلی نخواهد داشت.
     پروژه شرایط خوبی ندارد

در این راستا، محمدحسین جناب، مدیرکل 
دفتر جذب ســرمایه گذاری استانداری لرستان 
نیــز اظهار کرد: پــروژه هنوز تعطیل اســت و 

شرایط خوبی ندارد.
وی ادامه داد: مدیران و به ویژه اســتاندار به 
طور جد پیگیر حل مشــکل این پروژه هستند، 

اما رفع همه مشکلات در اختیار ما نیست.
جناب با اشاره به مشــکل بانکی و حقوقی، 
تصریــح کرد: آخرین اقدام صــورت گرفته این 
اســت که بانک یکسری شــرایطی گذاشته که 

باید انجام شود تا طرح وارد فاز اجرایی شود.
مدیرکل دفتر جذب سرمایه گذاری استانداری 
لرستان یادآوری کرد: پیگیری بسیاری کرده ایم و 
تمام تلاشمان این است که مشکل پروژه کارخانه 

سیمان خرم آباد را رفع کنیم.
وی خاطرنشان کرد: این پروژه  با اینکه موانع 
زیــادی دارد اما جزء طرح های کلیدی اســتان 

انتخاب شده که باید تعیین تکلیف شود.
بــه گــزارش خبرگزاری ایســنا، بــه گفته  
مســؤولان، با راه اندازی این کارخانه، ســالیانه 
یک میلیون تن ســیمان تولید و زمینه اشتغال 
370 نفر به طور مســتقیم و صدها نفر به صورت 
غیرمســتقیم ایجاد می شود، اما برخی سدهای 
سیمانی مانع ادامه کار کارخانه سیمان خرم آباد 
شده و معلوم نیست مشــکل چه زمانی حل و 

پروژه همانی می شود که باید باشد...

معاون سازمان جهاد کشاورزی لرستان:
کشت نشایی حرکتی منطقی

 و علمی در رابطه با محصولات 
آب بر است

ســپهرغرب، گروه خبــر: معــاون بهبود 
کشــاورزی  جهاد  ســازمان  گیاهی  تولیدات 
لرستان گفت: کشــت نشایی حرکتی منطقی 

و علمی در رابطه با محصولات آب بر است.
چنگیز ابراهیمی در کارگاه آموزشی کشت 
نشــایی چغندرقند با بیان اینکه این محصول 
آب زیادی برای تولید نیــاز دارد، اضافه کرد: 
باید با برنامه ریــزی و مدیریت، در عین اینکه 
سطح زیر کشــت ثابت نگه داشته می شود با 
اســتفاده از روش های نوین و تغییر شیوه های 

معمول، میزان تولید را افزایش دهیم.

وی بیان کــرد: یکی از ایــن اقدامات که 
مهم تریــن برنامه و سیاســت وزارت و به تبع 
سازمان جهاد کشاورزی استان بوده، توجه به 

کشت نشایی است.
ابراهیمی ادامه داد: کشــت نشــایی یکی 
از برنامه هــای مهم اســت کــه در ارتباط با 
ازجمله چغندرقند کاربرد  محصولات مختلف 

دارد.

معاون ســازمان جهاد کشــاورزی لرستان 
تصریح کرد: این نوع کشــت که در استان ما 
یک حرکت جدید و نو محســوب می شود در 
اســتان های کرمانشاه، کردســتان، همدان و 
آذربایجان ها مدتی است که پیگیری می شود.

وی افزود: با این شــیوه معمــولاً عملکرد 
محصــول افزایش یافته و حرکتــی منطقی و 

علمی در رابطه با محصولات آب بر است.


